
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 30. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 286
Vil ministeren i forlængelse af samråd om afskaffelse af betalingskommunefolketallet i
BOU den 22. juni 2021, jf. besvarelsen af samrådsspørgsmål M, N og O, forholde sig til,
om en løsningsmodel på udfordringerne kunne være, at man genindfører betalingskom-
munefolketallet og derefter varigt neutraliserer de enkelte kommuner for deres tab eller
gevinst ud fra ændringen i deres 2021-udligning, således at alle kommuner modtager
samme beløb, som den nuværende udligning har stillet dem i udsigt, idet man på den
måde samtidig kommer omkring ministerens bekymring om store gevinster til de store
bykommuner som udtalt på samrådet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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